
                                                                                        
Aan  : College van B&W te Hengelo 
Per e-mail : raadsgriffie@hengelo.nl 
Datum  : 20-08-2019 
Betreft  : Losloopgebied voor honden 
 

Geacht college, 
 
Naar aanleiding van het artikel in de Tubantia d.d. 14 augustus 2019 
http://bit.ly/2ZeCbLy 

 
Hondenbezitters moeten honden altijd aanlijnen binnen de bebouwde kom. Een regel om overlast te 

voorkomen. De PVV is zeker van mening dat honden geen overlast mogen veroorzaken.  

Echter in het kader van dierenwelzijn is het ook van belang dat een hond zo af en toe “zijn benen 

moet kunnen strekken” om zijn energie kwijt te kunnen en dat is aangelijnd niet altijd mogelijk. 

Losloop gebieden zijn daarin een goede oplossing en kennen we op een aantal plaatsen binnen de 

gemeente Hengelo, zoals bij ’t Genseler, waar bij de vijver langs een beperkt deel honden los mogen 

lopen. 

 

1. Bent u het met de PVV eens, dat er meer losloopgebieden voor honden in Hengelo moeten 
komen? 

       Zo nee, waarom niet? 

2. De PVV is van mening dat er in elke wijk een losloopgebied voor honden moet komen, zodat 

dat gebied lopend te bereiken is en dat je niet met de auto moet om daar te kunnen komen. 

Bent u dat met de PVV eens? Zo nee, waarom niet? 

3. Is het college bereid om te kijken naar meer losloop gebieden voor honden in Hengelo? 
Zo nee, waarom niet? 

 

4. Is de gemeente bereid om als eerste de mogelijkheden rondom de Kleigaten van Rientjes te 

onderzoeken, om daar tegemoet te komen aan de wens van hondenbezitters en bij te dragen 

aan dierenwelzijn en z.s.m. een hondenlosloop gebied in te stellen?  

Zo nee, waarom niet? 

 

Met vriendelijke groet, 

 
Jeanet Nijhof 
Fractievoorzitter PVV Hengelo 
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